
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 29.1. 2024 
 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
doc. PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., Ing. Jana Vondráčková 
 
Omluveni: doc. Jurij Likin 
 
Hosté: MgA. Daniela Peclová 
 

 
1. Informace prof. Willi: 

- Děkanka přivítala členy kolegia. 
- Informace z KR. 
- Odevzdané podklady pro NAÚ. Během šetření NAÚ bude důležité zdůraznit roli HF JAMU 

v AEC a možnost ovlivnit vývoj vysokoškolského vzdělávání v umění. (AEC zveřejnila motto 
p. děkanky ohledně směru vzdělávání – použit při návštěvě komise NAÚ). 

- Výsledky setkání s NdB – užívat synergii zahraničních hostů (master class), casting 
pro studentky a studenty zpěvu, spolupráce s operní režii, pokračování ve spolupráci 
s festivalem Janáček Brno, propagovat Komorní operu a její unikátní formát (skladba, 
libreto, produkce, hudba – vše v rukou studentů!). 

- Výsledky setkání FB Nový svět – půdorys 3 koncertů (koncertu orchestrálního, komorního 
a experimentálního). Probíhá příprava Memoranda a upřesnění některých produkčních 
otázek. 

- Vyzvala kolegy KD, aby doplnili podněty vedení fakulty do fakultního Newsletter (viz bod 7. 
D. Peclová). 

- 11. 3. bude KD vzhledem k předchozímu rozšířeným kolegiu a vzhledem k účasti p. děkanky 
na setkání rady AEC 10.–12. 3. 2024 pouze korespondenčně. 

- Výzva pro skupinu kvality k některému z dalších kolegií: seznámit kolegium s výsledky 
a vyhodnocením dotazníků; zpracování podnětů a závěrů. 
 

2. Informace doc. Goliášové: 
- Akreditace SP Pedagogika klavírní hry (NPO) po doplnění materiálů znovu odeslána 

na NAÚ. 
- Materiály pro kontrolu z NAÚ odevzdány prorektorce Valové.  
- Schůzka VK – Směrnice o garantech SP a jejich postavení, diskuse o úvazcích. 
- Schůzka ohledně financování DSP, 6. 2. v 10 hod. u prorektorky Valové, zúčastní 

se děkanka HF, předsedové oborových rad (doc. Dlouhý, prof. Opršál, doc. Holá), 
proděkani doc. Lyko a doc. Goliášová, doc. Pešl Šilerová, MgA. Koňárková, 
Ing. Vondráčková. 

- Uchazeči ze zahraničí, kteří vykonají úspěšně přijímací zkoušky a nezískají vízum, aby 
mohli studovat v ČR, se již nebudou moci zapsat a vzápětí přerušit studium.  
 

3. Informace doc. Lyka: 
- Informace k řešení bezpečnosti na HF JAMU. 
- Ve dnech 18. a 26. 1. proběhlo zasedání komise pro projekty FRVČ na rok 2024, za HF 

byly schváleny dva projekty nové a pro další rok podpořeny tři projekty probíhající. 
Podrobněji viz samostatný zápis. 

- Dne 23. 1. proběhlo zasedání Ediční rady JAMU, podrobněji viz samostatný zápis. 
- Aktuální informace o přípravě participace na projektu OP JAK v oblasti VaV. 
- Dne 31. 1. 2024 proběhne na DF seminář pro správce a uživatele Research Catalogue SAR 

(možná i on-line účast). 



 

 

 

- Na celoškolské úrovni je aktuálně připravován metodický pokyn upřesňujícím postup 
v případě realizace smluvního výzkumu, tvorba směrnice není nyní nutná.  
 
 

4. Informace doc. Likina: 
- Okruh států odkud přichází zahraniční uchazeči o studium na HF se letos rozšířil o další 

státy jako Arménie, Ázerbájdžán, Portugalsko, Bosna a Hercegovina, Čína a Japonsko. 
Talentových zkoušek se má zúčastnit i 9 ukrajinských uchazečů. 

- Od 15. 1. 2024 je Hudební fakulta aktivním členem sítě CEEPUS (Winds of Central Europe), 
což dovoluje sdílet svou nabídku s dalšími členy sítě a operativně reagovat na pozvání 
do projektů členských škol, jako například projekty BIP. 
 

5. Informace prof. MgA. Petráše: 
- Na základě dohody na schůzce s paní ředitelkou FB Marií Kučerovou se výběrové 

přehrávky pro orchestr jako člen komise zúčastní dramaturg FB pan Vítězslav Mikeš. 
- Příprava memoranda s FB. 
- 25. 1. se uskutečnila schůzka ve složení děkanka prof.  Willi, doc. Klecker a prod. Petráš 

ohledně spolupráce studentů KDOR s MFO při povinných výstupech ze studia. 
 

6. Informace Ing. Vondráčkové: 
- Dislokace na HF v souvislosti s rekonstrukcí výukových prostor v Astorce: nová pracovní 

skupina Vondráčková, Ostrý, Tabas rozpracovala návrh prof. Medka a předložila paní 
děkance v několika variantách k posouzení. Vybraná varianta bude konzultována postupně 
se všemi vedoucími kateder. 

- KD schválilo návrh rozpočtu HF z FRIM 2024. Prioritou je vybavení učeben v Astorce. 
Do 30. 1. nasdílet do Teamsů.  

- 1. 2. ekonomická komise RVŠ online. 
- 2. 2. ekonomická komise JAMU.  

 
7. Informace MgA. Peclová 

- Spolupráce JAMU x HAMU:  
o pro rok 2024 je domluvený workshop bicí a jazz,  
o spolupráce by mohla pokračovat i v roce 2025,  
o práce na podaní projektu z Fondu rozvoje CESNET. 

- Systém Canva – systém bude přístupný pro 50 osob za JAMU; potřeba definovat 
a následně proškolit osoby s přístupem za HF. 

- Představena témata z PR schůzek s pror. Indrákem. 
- DISK – finalizace smlouvy, následná schůzka ohledně dalšího rozvoje spolupráce. 
- Rozesílání Newsletteru 2x měsíčně za HF JAMU, rozeslané náměty členům KD. 

 
 

Příští řádné KD proběhne v pondělí 12. 2. 2024 v 9:30. 
 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


